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Dr. Kövér László

az Országgyű lés elnöke részére

helyben

társy : írásbeli választ igényl ő kérdés

Tisztelt Házelnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI . törvény 42 . § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014 .
(II. 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdése alapján „Meg akarja venni a magyar álla m
Vitézy Tamás horvátországi kikötőit és szállodáit?” címmel írásbeli választ igényl ő
kérdést kívánok benyújtani, Dr. Seszták Miklós miniszter úrhoz.

Tisztelt Miniszterelnök Úr !

Az mfor.hu internetes hírportál 2015 . február 24-én közzé tett információi szerint az álla m
átvilágítja Vitézt' Tamás horvátországi kikötőket és szállodákat üzemeltet ő cégét, melynek
2010-ig Habony Árpád volt az igazgatósági alelnöke .

A Nemzeti Eszközgazdálkodási Zrt . részvételi felhívás nélküli tárgyalásos közbeszerzés sorá n
választotta ki a PwC Magyarország Kft .-t, hogy végezze el az Adriatiq Island Group pénzügy i
átvilágítását és üzletértékelését 72,6 millió forintért . Mindez arra enged következtetni, hog y
az állam megvásárolná a céget, vagy esetleg részesedést szerezne a Fidesz közelinek tartott
Vitézy Tamás milliárdos üzletember cégében .

A Nemzeti Eszközgazdálkodási Zrt.-t egy egyszemélyes zártkörűen működő
részvénytársaságként még 2013 decemberében hozta létre a Magyar Nemzeti Vagyonkezel ő
egymilliárd forintos jegyzett t őkével . A Nyugdíjreform és Adósságcsökkentő Alap Irányító
Testülete ugyanis átadta a Vagyonkezel őnek a kezelésében lévő ún. illikvid pénzeszközöket .
Jelenleg feladata pedig, hogy a tulajdonos (vagyis az állam) által rábízott pénzügyi eszközöke t
kezelje és időtálló módon fektesse be .

Tisztelt Miniszter Úr !

A fentiekre tekintettel a következő kérdésekre várom válaszát :

Mi indokolja a 72,6 millió forintba kerül ő átvilágítást?



Tervezi-e az állam Vitézy Tamás cégének, az Adriatiq Island Group megvásárlását ?

Amennyiben igen, milyen forrásból kívánja ezt megtenni és milyen célból? Milye n
haszna származik ebbő l az adófizető embereknek akkor, amikor ma több mint 4 milli ó
szegény él Magyarországon?

Nem gondolja Miniszter úr, hogy a megvásárlásra szánt több millió forintot inkább a
munkavállalói szegénység, a nyomor enyhítésére kellene fordítani ?

A hírportál összeállításából továbbá kiderül az is, hogy a Vitézy-cég magya r
leányvállalata, az Adriatiq Island Group Hungary ellen még 2013 tavaszán indult
felszámolási eljárás, melynek lezárultáról azóta sem érkezett hír . Van-e Miniszter
úrnak információja arról, hogy az említett magyar leányvállalat felszámolása
befejeződött-e?

Szabó SzaboTcS` -

(független)
Együtt

Tisztelettel várom Miniszter Úr válaszát !

Budapest, 2015 . február 25 .
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